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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Biztosít forrást a kormány a Gyöngyösi Kálváriaparti 
Sport- és Általános Iskola felújítására?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Gyöngyös térségében élő képviselőként  számos költségvetési  módosító  javaslatot  nyújtottam be
ezen körzet vonatkozásában. Tettem mindezt azért, mert én is nap mint nap találkozom azokkal a
problémákkal, amikkel az itt élőknek folyamatosan szembesülniük kell. Sajnos minden javaslatom
elutasítást kapott, így nem biztosított az az állami garancia, amit a központi költségvetésbe való
beépítés jelentett volna. Ez viszont nem jelentheti azt, hogy várjunk egy újabb évet, mert vannak
olyan kritikus kérdések, melyek nem egy évet, de akár egy hónapot sem várathatnak magukra.

A Kálváriaparti iskola szükségszerű felújításának kérdését már egy éve szorgalmazom, ugyanakkor
azt is meg kell említenem, hogy már évekkel ezelőtt is volt olyan jobbikos képviselői indítvány, ami
a  korszerűsítést  célozta.  A  ’80-es  évekbeli  átadásakor  a  környék  legmodernebb  iskolájának
számított,  az  azóta  eltelt  időszakban nem csak kopott  a  fényéből,  hanem olyan  elkerülhetetlen
felújítás előtt áll, ami a működését jelentheti vagy lehetetlenítheti el. A fűtés korszerűsítése nem
várathat  magára,  hiszen  az  elmúlt  évben is  kényszerű  leállást  okozott.  De meg kell  említeni  a
nyílászárók cseréje és a tető felújítása mellett, több olyan területet, aminek, ha elmarad a cseréje,
akkor az a jövőbeli működés veszélyeztetése mellett, balesetveszélyes állapotokat idézhet elő.

Tisztelettel  kérdezem Miniszter urat,  hogy az említett  iskola vonatkozásában van-e kormányzati
szándék a felújításra, ami nem csak az itt élők számára fontos, hiszen a környékbeli településekről
is sokan hordják ide a gyermekeiket nap mint nap.

Tisztelettel:

Dudás Róbert


